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P r o t o k ó ł   

  

z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka ds. Planowania 

Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami  

  

z dnia 8 lipca 2020 r.  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka 8 lipca 2020 r. 
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P r o t o k ó ł 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa  

i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  

8 lipca 2020 roku pod przewodnictwem p. Edwarda Zalewskiego - 

Przewodniczącego Komisji.  

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 8 lipca 2020 r. swoją obecność odnotowało  

7 członków Komisji. Radny p. Henryk Wilczewski brał udział w posiedzeniu za pomocą 

środków porozumiewania się na odległość art. 15 zzx ustawy z 31.03.2020 r. poz. 568 (lista 

obecności w załączeniu do protokołu). 

 
    Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 

1. Burmistrz Miasta – p. Jerzy Bauer; 

2. Z-ca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka; 

3. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji;  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVIII sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne.        

 

AD. 1  

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami w dniu 8 lipca 2020 r. 

Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji  p. Edward 

Zalewski przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty w głosowaniu:   

jawnym 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem „wstrzymującym się ". 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVIII sesję Rady Miasta. 

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka za 

2019 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2019 r.  

 

b/ w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka.  
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Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił się z prośbą do Skarbnik Miasta 

p. Anny Wilczyńskiej o krótkie przybliżenie sprawy.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że w 2019 roku został osiągnięty 

dochód w wysokości 110 mln. 400 tys. zł. w tym dochody bieżące 97 mln. 140 tys. zł., 

dochody majątkowe 13 mln. 300 tys. zł.  Skarbnik Miasta poinformowała, że poniesione 

wydatki wyniosły 114 mln. zł. w tym wydatki bieżące to 92 mln. zł. natomiast wydatki 

majątkowe 22 mln. 66 tys. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że taka 

realizacja dochodów oraz wydatków spowodowała to, że osiągnięty został deficyt  

w wysokości 3,5 mln. zł. Skarbnik Miasta zauważyła, że zrealizowany został kredyt na 

poziomie 10,5 mln. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że RIO 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że zakończenie inwestycji ul. 

Podstoczysko nastąpiło w 2019 roku. Radny przypomniał, że podczas sesji Rady Miasta 

zwracał się z prośbą o przedstawienie materiałów informując jednocześnie, że do chwili 

obecnej ich nie otrzymał.  

Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedział, że pisemna odpowiedź została przygotowana  

i przekazana do Biura Rady.  

Radny p. Jacek Wilczyński zauważył, że środki finansowe na realizację inwestycji ul. 

Podstoczysko pochodziły częściowo z środków własnych i częściowo z środków unijnych.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie jednocześnie wyjaśniając, 

że w przypadku ul. Podstoczysko część środków finansowych pochodziła z pomocy rządowej.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał ile procentowo wynosiło dofinansowanie ul. 

Podstoczysko.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że dofinansowanie wyniosło 50 % 

natomiast drugie 50 % stanowiły środki własne.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że powyższa inwestycja została 

zakończona jakiś czas temu. Radny zapytał czy w związku z powyższym wypłacone zostały 

wykonawcy środki zewnętrzne z tego tytułu. Radny zauważył, że od zakończenia inwestycji 

minął rok, półtora natomiast ulica w dalszym ciągu jest zdewastowana, studzienki 

pozapadane. Radny przypomniał, że już przed zakończeniem inwestycji zgłaszane było wiele 

nieprawidłowości co do realizowanej inwestycji. Radny zapytał na czyj wniosek oraz zlecenie 

ZGK po zakończeniu inwestycji kończył prace. Radny poinformował, że ponownie złoży na 

piśmie swoje pytania.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że inwestycja ul. Podstoczysko 

była to inwestycja realizowana znacznie wcześniej informując jednocześnie, że nie została 

ona ujęta w planie wydatków w 2019 roku.  
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Z-ca Burmistrza Miasta uzupełniając powyższą wypowiedź poinformował, że odbiór 

ul. Podstoczysko był w 2018 roku.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził zdanie, że coś jest nie tak skoro inwestycja 

zakończona została w 2018 roku a w 2019 roku prowadzone jeszcze były przy ZGK prace.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zapytał czy są jeszcze jakieś inne 

pytania w powyższym temacie dyskusji. W związku z dalszym brakiem pytań 

Przewodniczący Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie przedłożonego projektu 

uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 

Mazowiecka za 2019 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2019 r. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się” 

przy czym 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza  

Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się” 

przy czym 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.  

 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2020 – 2030.  

 

c/ zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił się z prośbą do Skarbnik Miasta 

p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedłożonych projektów uchwał.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zaproponowane projekty 

uchwał wiążą się z planowanym zmniejszeniem dochodów oraz wydatków. Skarbnik Miasta 

wyjaśniła, że w głównej mierze mowa jest to dwóch zadaniach inwestycyjnych tj. ul. Prusa / 

Lubiejewska – remont i rozbudowa oraz ul. Jana Najmoły – przebudowa drogi. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że powyższe inwestycje są to przedsięwzięcia, 

które realizowane będą w dłuższym okresie czasu czyli inwestycja  ul. Prusa / Lubiejewska   
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w latach 2020 – 2022 natomiast ul. Jana Najmoły w latach 2020 -2021. Skarbnik Miasta 

wyjaśniła, że z tym właśnie wiążą się odpowiednie zapisy w WPF. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska następnie poinformowała, że kolejna wprowadzona zmiana dotyczy 

wprowadzenia zarówno po stronie dochodów jak i wydatków tych wydatków, które były 

wydatkami niewygasającymi, a które z dniem 30 czerwca nie mogły zostać zrealizowane 

zgodnie z podjętą uchwałą. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zostają one ponownie 

wprowadzone do budżetu miasta jednocześnie równoważąc je dochodami z wydatków 

niewygasających co nie powoduje zmiany w wyniku budżetu. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska następnie odniosła się do tematu wydatków bieżących na remonty ulic. Skarbnik 

Miasta poinformowała, że w powyższym zakresie wprowadzona zostaje kwota 100 tys. zł. 

informując jednocześnie, że wprowadzone zostają dwa zadania, na które zostały pozyskane 

środki zewnętrzne.  Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że powyższe środki 

pozyskane zostały na zdania pod nazwą zdalna szkoła w kwocie 185 tys. zł. informując 

jednocześnie, że jest to program realizowany przez oświatę na zakup sprzętu komputerowego 

oraz kwotę 20 tys. zł. na modernizację systemu wczesnego ostrzegania. Skarbnik Miasta 

zwróciła uwagę, że poza tym zmniejszone zostały dochody oraz wydatki w takiej samej 

wysokości w związku z otrzymanym zmniejszeniem subwencji oświatowej o kwotę 236 tys. 

zł.  Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że pond to wprowadzona została 

nie zrealizowana część usług opiekuńczych z 2019 roku. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że 

zwiększone zostały wydatki związane z zakupem usług pozostałych na kwotę 300 tys. zł.  

z przeznaczeniem na usunięcie skutków pożaru szkoły „małej jedynki”. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że wprowadzone uchwałą zmiany powodują zwiększenie 

kredytu bankowego w roku bieżącym do kwoty 20 mln. 930 tys. zł. przy planowanym w tym 

momencie na kwotę 28 mln. 570 tys. zł. oraz zaangażowanie wolnych środków z lat 

ubiegłych w kwocie 300 tys. zł. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że powyższe zmiany wiążą 

się z wprowadzeniem zmian w WPF oraz kredytu.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał z czego wynika zmniejszenie subwencji 

oświatowej.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że ma to związek  

z przeliczeniem VAT.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał w jakim stopniu obecna subwencja bierze wzrosty 

wydatków na oświatę gównie w sferze płacowej. Radny zapytał jaki poziom subwencji 

oświatowej został przewidziany na tamten rok a jaki na rok obecny.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że jest to bardzo podobny 

poziom. Skarbnik Miasta poinformowała, że sprawdzi i przygotuje ona powyższą informację.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do omawianych projektów uchwał. W związku z brakiem dalszych 

pytań w/s Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno 

projekty uchwał: 

Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 
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Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosach „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata 2020 – 2030. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosach „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu  

długoterminowego w 2019 roku. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosach „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2020 rok 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił się z prośbą do Z-cy Burmistrza 

Miasta p. Daniela Choinki o wprowadzenie do tematu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że w programie e-sesja 

znajduje się załącznik przedstawiający informację o stanie realizacji inwestycji. Z-ca 

Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że na chwilę obecną wzrosły koszty ponoszone na roboty 

budowlane. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że na chwilę obecną ogłoszony został 

również przetarg na uprządkowanie terenu pogorzeliska.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś nowe informacje na temat 

inwestycji ul. Wołodyjowskiego.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną trwają 

prace nad projektem informując jednocześnie, że sprawa wróciła od Wojewody do pierwszej 

instancji czyli do Starostwa Powiatowego. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że Starosto 

Powiatowe w formie pisemnej skierowało swoje uwagi do Urzędu Miasta. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że na chwilę obecną trwają przygotowania do 

udzielenie odpowiedzi w tym zakresie. Z-ca Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że władze 

miasta będą analizowały rozwiązanie powyższego problemu.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał kto na chwilę obecną nadzoruje prace związane  

z realizację inwestycji budowy ścieżek rowerowych. Radny wyjaśnił, że chodzi mu głównie  

o ul. Legionową, ul. Sikorskiego oraz ul. Podchorążych. Radny zwrócił uwagę, że na ul. 

Legionowej występuje wiele nieprawidłowości związanych z realizacją inwestycji budowy 
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ścieżek rowerowych. Radny wyraził zdanie, że przejazd w/w ulicami jest na chwilę obecną 

bardzo utrudniony.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że każdy z wykonawców 

realizujących powyższą inwestycje posiada kierownika budowy. Z-ca Burmistrza Miasta 

wyjaśnił, że jest również inspektor nadzoru informując jednocześnie, że całość inwestycji 

nadzoruje Urząd Miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu 

ul. Legionowej poinformował, że na chwilę obecną została wylana nawierzchnia asfaltowa 

natomiast ul. Podchorążych tak jak wiadomo na chwilę obecną jest jeszcze rozkopana.   

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził przekonanie, że w przypadku powyżej 

wskazanych ulic powtórzy się ta sama sytuacja co w przypadku ul. Podstoczysko czyli, że 

ulica została wykonana a jeszcze przed jej odbiorem została zniszczona. Radny swoją 

powyższą wypowiedź uzasadnił tym, że po pierwszym przejeździe ciężarówki studzienki 

kanalizacyjne się pozapadały. Radny zapytał to odebrał inwestycję w takim stanie oraz kto 

zapłacił pieniądze. Radny wyraził zdanie, że temu służy gwarancja aby naprawiać ubytki  

i problemy pojawiające się przy realizacji inwestycji. Radny zauważył, że tak się stało  

w przypadku ul. 63 Rok.  Radny zwrócił uwagę, że Starostwo Powiatowe potrafiło wstrzymać 

środki finansowe w kwocie 1 mln. 200 tys. zł. Radny ponownie zapytał co skłoniło Urząd 

Miasta aby wypłacić pieniądze wykonawcy ul. Podstoczysko.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że cały czas trwają zapewnienie, że 

przy realizacji ścieżek rowerowych gdy ma miejsce spowodowanie ubytku w nawierzchni 

drogi jest on naprawiany. Radna wyraziła zdanie, że na chwile obecną z naprawami jezdni 

jest bardzo różnie. Radna jako przykład podała ul. Warszawską.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że ubytki w nawierzchni  

ul. Warszawskiej zostały uzupełnione. Z-ca Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że z oceną 

należy zaczekać do zakończenia inwestycji ponieważ na chwilę obecną trwają jeszcze prace.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska odnosząc się do tematu ul. Sikorskiego zwróciła 

uwagę, że na powyżej wskazanej ulicy w wielu miejscach pozapadała się nawierzchnia. 

Radna zapytała czy powyższe nieprawidłowości zostaną naprawione. Radna nawiązując do 

tematu budowy ścieżek rowerowych zaproponowała aby zwrócić uwagę wykonawcą, że jeżeli 

będą robili we wjazdach zjazdy aby nie było sytuacji, że na noc zostawiają tak położony 

krawężnik, że nie może wjechać nawet pogotowie. Radna poinformowała, że miała miejsce 

sytuacja, że pogotowie nie mogło dojechać do osoby potrzebującej pomocy.  

Radny p. Jacek Wilczyński odniósł się do tematu ul. Północnej. Radny zwrócił uwagę, 

że firma zewnętrzna wystąpiła do Urzędu Miasta o wykonanie prac związanych  

z przepływem. Radny poinformował, że Urząd Miasta wydał w tym zakresie zgodę. Radny 

zauważył, że firma zewnętrza wykonała swoją pracę pozostawiając teren nieuporządkowany. 

Radny zapytał kto nadzoruje powyższe wykonanie.    

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zauważył, że na chwilę obecną trwają 

prace nad projektem ul. Sikorskiego. Przewodniczący Komisji w związku z powyższym 
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zapytał na jakim znajdują się one etapie oraz kiedy ewentualnie można spodziewać się 

zakończenia projektu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wykonanie projektu 

zostało przesunięte z uwagi na to, że był on ujęty w środkach niewygasających. Z-ca 

Burmistrza Miasta poinformował, że do końca roku projekt powinien zostać zakończony.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że projekt został złożony już  

w Starostwie Powiatowym.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski odnosząc się do tematu ul. Sikorskiego 

zwrócił się z prośbą aby rozważyć możliwość wprowadzenia maksymalnego ograniczenia 

prędkości na odcinku od Sądu Rejonowego do Vigara. Przewodniczący Komisji zauważył, że 

przy w/w ulicy znajduje się jeden znak ograniczenia prędkości informując jednocześnie, że 

jest on niewystarczający.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu ścieżek rowerowych wyraził zdanie, 

że zdaje sobie sprawę, że projekt na realizację ścieżek rowerowych jest obszerny. Radny 

wyraził opinię, że zdaje on sobie również sprawę, że nawet projektanci wszystkie  

w odpowiednim czasie przewidzieć nie mogli. Radny zwrócił uwagę, że w każdym 

postępowaniu przetargowym jest możliwość robót uzupełniających. Radny zwrócił uwagę, że 

aby osoby nadzorujące inwestycje zwrócił uwagę na newralgiczne punkty przy budowie 

ścieżek rowerowych. Radny jako przykład podał takie punkty jak znaczne obniżenie terenu, 

studzienki chłonne, nasypywanie piachu na studzienkę itd. Radny zawrócił się z prośbą aby 

tego rodzaju sprawy były rozwiązywane w trakcie trwania prac. Radny poinformował, że 

wielokrotnie rozmawiał on zarówno z Dyrektor RG oraz wykonawcą inwestycji w/s ul. 

Różańskiej jednocześnie informując, że nie przyniosło to żadnego efektu.  

Radny p. Jacek Wilczyński zaproponował aby osoby odpowiedzialne za inwestycje na 

terenie miasta przejechały się ul. Sikorskiego po pierwszych opadach deszczu. Radny 

zauważył, że studzienka chłonna znajduje się na środku natomiast woda deszczowa płynie  

4 m dalej. Radny wyraził zdanie, że nie da się wszystkiego przewidzieć potrzeba jedynie 

chęci naprawienia nieprawidłowości. Radny wyraził opinię, że Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka nie panuje nad sprawami, które dzieją się na terenie miasta. Radny 

zaproponował aby Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zainteresował się trochę 

inwestycjami prowadzonymi na terenie miasta i dopilnował porządku. Radny poinformował, 

że za wszystkie nieprawidłowości Z-ca Burmistrza Miasta powinien ponieść 

odpowiedzialność osobistą a nie z pieniędzy podatników.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego 

wyraził zdanie, że ma ona znamiona zastraszania współpracowników Burmistrza Miasta.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że jeżeli pracownik będzie ponosił 

odpowiedzialność osobistą a nie z pieniędzy podatników spowoduje to, że na przyszłość 

przed podjęciem decyzji zastanowi on się wiele razy nad pismem, które podpisuje.  
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Radny p. Mirosław Pędzich odnosząc się do tematu ul. Sikorskiego zwrócił się  

z prośbą aby przy projektowaniu lub wykonaniu inwestycji dopilnować aby prawidłowo 

wyprofilować ulicę. Radny zwrócił uwagę, że cała woda deszczowa odpływa lewą stroną  

ul. Sikorskiego natomiast rowy po stronie prawej są puste. Radny poddał pod rozwagę, że 

może zalanie nie miałoby miejsca gdyby woda doprowadzana była równomiernie zarówno 

prawą jak i lewą stroną ulicy.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu skrzyżowania ul. Sobotki/ 3 Maja  

i ul. Grota Roweckiego przypomniał, że wielokrotnie mówił, że istnieje wiele innych metod 

niż odprowadzenie wód opadowych metodą pod ziemną. Radny zwrócił uwagę, że np.  

w wielu miastach rozwiązano to poprzez zamontowanie przepustów dwudzielnych.   

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów 

Mazowiecka. 

 

d/ w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Strażaków 

OSP.  

 

e/ w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Szlachecka.  

 

f/ w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Daliowa.  

 

g/ w sprawie przedłużenia ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Stanisława 

Wyspiańskiego.  

 

h/ w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu.  

 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił uwagę, że przedłożony projekt 

uchwały dotyczy terenu gdzie usytuowany będzie nowy obiekt szkoły. Przewodniczący 

Komisji zapytał czy członkowie Komisji mają jakieś pytania co do przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

Radny p. Jacek Wilczyński odnosząc się do tematu planowanej inwestycji budowy 

szkoły zwrócił uwagę, że na chwilę obecną okazuje się, że wyznaczony pod inwestycje 

budowy szkoły teren nie był przekształcony w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego. Radny wyraził zdanie, że nie zrozumiałej jest dla niego, że najpierw robione 

są plany, następnie wykupowane tereny podczas gdy teren nie został jeszcze przekształcony.   
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Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił uwagę, że zmiana planu 

zagospodarowania przestrzennego ma związek z tym, że planowana jest rozbudowa ulic oraz 

parkingów.   

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do powyższego tematu dyskusji 

wyjaśnił, że na chwilę obecną miasto znajduje się w procedurze planistycznej „dużego” planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta. Burmistrz Miasta poinformował, że „duży” plan 

został zatrzymany poprzez bardzo trudne uzgodnienia w szczególności z MZDW informując 

jednocześnie, że wprowadzenie powyższej zmiany jest bardzo potrzebne. Burmistrz Miasta  

p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że powyższa procedura uwzględniono by w „dużym” planie jednak 

ponieważ został on wstrzymany w/w zmiana została wyjęta z planu i jest wycinkowo 

realizowana.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do omawianych projektów uchwał. W związku z brakiem dalszych 

pytań w/s Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno 

projekty uchwał: 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosach „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka 

 – Strażaków OSP. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka 

 – Szlachecka. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka  

– Daliowa. 
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Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka  

– Stanisława Wyspiańskiego. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Mazowiecka  

do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się” 

przy czym 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedstawionym kształcie. 

 

AD. 3 

Sprawy Różne.  

Żadnych głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji 

Edward Zalewski 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 

 

 

 


